
Protokół Nr 2/2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 22 lutego 2022 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników oraz regulaminu prowadzenia tego handlu – druk A, 

b) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Karlino w zakresie wykonywania 
zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom 
w schronisku dla zwierząt – druk B, 

c) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na rok 2022 – druk C, 

d) w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się repatrianta na terenie Białogardu –
 druk D,  

e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk E, 
f) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-2031 

– druk F, 
g) zmieniająca uchwałę w sprawie uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów 

autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Białogard oraz rodzajów 
dokumentów poświadczających uprawnienia do korzystania z tych przejazdów – 
druk G, 

h) w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Białogardu – druk H. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              

 

 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-5  (jednogłośnie).  
 

Ad 2  
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz regulaminu prowadzenia tego handlu – druk A, 
   Przedstawiła: Zastępca Burmistrza Karolina Siwek 

 

Głos w dyskusji zabrał: 
J.Leszczyk – powiedział, że mieszkańcy wiedzą, iż jest ustawa i oczekują realizacji. Radny 

pytał czy ktoś robił rozeznanie ilu rolników jest na targowisku? Radny proponował, aby przy 
szkole, od strony boiska szkolnego zrobić kilkanaście straganów. 



Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –4, przeciw-1, wstrzymało się-0. 

 
b) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Karlino w zakresie wykonywania 

zadania publicznego obejmującego zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom 
w schronisku dla zwierząt – druk B, 

    Przedstawiła: Zastępca Burmistrza Karolina Siwek 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
Sekretarz – dodał, że uchwała jest na wniosek Gm. Karlino.  
P.Szyszlak  – pytał co się mieści w tych 100 tys. zł? 
Sekretarz – odpowiedział, że są dwa pomysły: rozbudowa kojców i modernizacja budynku, 

gdzie są kwarantanny. 
J.Leszczyk  – pytał czy Miasto podjęło kroki wypowiedzenia umowy dzierżawy? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że Miasto umowę wypowiedziało. 
Sekretarz – odpowiedział, że są dwa aspekty sprawy: z jednej strony psy, z drugiej 

wykreślenie Schroniska Animals z rejestru prowadzonego przez lekarza weterynarii a 
następstwem tego jest wypowiedzenie umowy. 

M.Kopczyński – pytał jaki jest termin wypowiedzenia? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że 3 miesiące. 
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
c) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na rok 2022 – druk C, 
    Przedstawiła: Zastępca Burmistrza Karolina Siwek, dodając, że zmieniają się tylko  
                                                                                                                                                 kwoty 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
d) w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się repatrianta na terenie Białogardu –

 druk D,  
    Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 

 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –5 (jednogłośnie). 
 



e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk C, 
    Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – stwierdził, że zwiększa się plan dochodów majątkowych o  2 mln zł z tytułu 

sprzedaży nieruchomości. Radny pytał czy jest jakiś kupiec? 
Skarbnik – odpowiedziała, że to kwota, która stanowiła dochód roku ubiegłego, a nie może 

stanowić dochodu roku następnego. Skarbnik dodała, że wydatki na zakup energii wzrosły 
o 2,5 mln zł ale rosną także ceny usług, materiałów biurowych itp. 

Sekretarz – powiedział, że tarcza ma funkcjonować tylko rok czasu. 
P.Szyszlak – proponował zmniejszenie wydatków na papier przez zakup tabletów dla 

radnych. 
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za –5 (jednogłośnie). 

 
f) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-2031 
– druk D, 

    Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak  
 
Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – powiedział, że BOSiR chce dopłaty na gaz. 
Sekretarz – wyjaśnił, że jeszcze pół roku temu BOSiR płacił za 1 kWh 14 gr a na koniec roku 

kwota ta wynosiła  79 gr. Jeśli chodzi o cenę gazu to kwota wzrosła 5-krotnie. Natomiast 
fotowoltaika w BOSiR jest do produkcji energii elektrycznej.  

 
Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –5 (jednogłośnie). 
 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów 
autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Białogard oraz rodzajów 
dokumentów poświadczających uprawnienia do korzystania z tych przejazdów – 
druk G, 

    Przedstawił: Szczepan Jonko, przedstawiciel wnioskodawców projektu uchwały 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – powiedział, że w projekcie uchwały mieli być ujęci uczestnicy WTZ. 
Sz.Jonko – stwierdził, że projekt uchwały wrócił na komisje Rady, aby dokonały ewentualnych 

zmian. Wnioskodawcy są otwarci na poprawki.  
M.Kopczyński – przychylił się do wypowiedzi P.Szyszlaka.  
 
Komisja zaproponowała następujące zmiany: 
-  w § 1 ust. 1 dodaje się pkt 19 w brzmieniu: 



„19) uczestnicy Warsztatów Terapii Zajęciowej „Szansa” w Białogardzie”. 
 
-  w § 3 dodaje się pkt 20 w brzmieniu: 
„20) uczestników Warsztatów Terapii Zajęciowej „Szansa” w Białogardzie – zaświadczenie 

wydane przez Warsztaty Terapii Zajęciowej wraz z dokumentem potwierdzającym 
tożsamość”. 

 
Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za – 1, przeciw-0, wstrzymało się-4. 
 
 
h) w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Białogardu – druk H. 
    Przedstawił: Szczepan Jonko, przedstawiciel wnioskodawców projektu uchwały 

 
W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała negatywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za –0, przeciw-1, wstrzymało się-2, nie głosowało-2. 
 

    Na tym  zakończono w/w punkt. 
 
Ad 3 

W sprawach różnych nie poruszono żadnych problemów.  
 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1555 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

       Przewodniczący Komisji 

            /-/  Paweł Szyszlak 
 

 


